
11. zápis z jednání Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

 
21. 4. 2021 

 
Město Soběslav 

 
Přítomni: J. Himpan, A. Krejčová, P. Hejný, J. Podlaha, L. Slabý, T. Šena, P. Plát 
 
Hosté:    členové Zastupitelstva města Soběslavi, tajemník MěÚ Soběslav 
 
Program: 
1. Informování zastupitelů města s činností Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav a představení jeho 
návrhů 
 
1. Informování zastupitelů města s činností Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav a představení 
jeho návrhů 
Obsahem jednání bylo představení zastupitelům na jejich pracovním jednání s členy Výboru pro rozvoj 
Průmyslové zóny Soběslav analýzu stávajícího stavu průmyslové zóny a závěry a hodnocení, ke kterým výbor 
během své činnosti dospěl. 
 
Na úvod členka výboru představila hostům jednání prezentaci zpracovanou výborem, která se týkala důležitých 
aspektů rozvoje průmyslové zóny. Zdůraznila, že výbor chce sdělit zastupitelům dostatek informací a zodpovědět 
všechny dotazy a nejasnosti týkající se průmyslové zóny s ohledem na zasedání Zastupitelstva města Soběslavi, 
které se uskuteční 28. 4. 2021. Zastupitelé obdrželi před tímto jednáním od výboru zprávu, která obsahovala 
projednávané oblasti, kterými se výbor během své činnosti zabýval. Hlavními okruhy se stala: doprava, 
inženýrské sítě (především nakládání s dešťovou a splaškovou vodou), krajinný ráz, udržitelný rozvoj a 
environmentální dopady.  
 
Důležitým tématem společného jednání byla také připravovaná smlouva s fy Exprin Property s.r.o., která by měla 
smluvně ukotvit oblasti, na kterých se obě strany dohodnou.  
 
Výbor zastupitelům dále představil Návrh úprav pro změnu č. 2 Územního plánu města Soběslavi. 
 
Výbor zastupitelům sdělil, že následující den bude probíhat druhé jednání se zástupci firmy Exprin Property s.r.o., 
o jehož výstupech budou zastupitelé co nejdříve informováni. 
 

Termín příštího jednání:  22. 4. 2021 
 
Zapsala: Michaela Pimperová, 22. 4. 2021 
 


